
Předmět žádosti: žadatel požadoval informace o výši odměn představenstva společnosti 
Silnice LK a.s. za 4 roky a dále výsledky kontroly týkající se jízd vozidel zavážejících asfaltovou 
směs na běžnou údržbu komunikací a zda část nebyla použita v rozporu s účelem. 

Odpověď na žádost: K dané problematice KSSLK obecně uvedla následující informace: 

1. Tento dotaz se nevztahuje k působnosti KSSLK a výši odměn není známa. 
2. K tomuto dotazu bylo poskytnuto vysvětlení, že při kontrole tras, na kterých měly 

proběhnout výspravy silnic ve správě KSSLK bylo zaznamenáno několik 
vyasfaltovaných míst mimo krajské pozemky.  Na základě tohoto zjištění bylo zasláno 
vedení společnosti Silnice LK a.s. podezření na možnou chybnou fakturaci výsprav 
výtluků s požadavkem na důkladné prošetření nesrovnalosti. Výsledkem šetření obou 
zúčastněných stran bylo zjištění, že na KSSLK byla nesprávně vyúčtována i 
asfaltobetonová směs, která měla být fakturována na externí zakázky. Pochybení ve 
fakturaci bylo způsobeno zaměstnanci střediska, resp. posádkou vozidla 
provádějícího výspravy výtluků asfaltovou směsí a nedůslednou kontrolou 
zodpovědného cestmistra. Vedení společnosti Silnice LK a. s. sjednalo okamžitou 
nápravu a navrhlo KSSLK narovnání bilančního stavu asfaltové směsi. Náprava 
proběhla ještě v říjnu 2021. KSSLK tak nevznikla žádná škoda. Následně byla 
podrobena šetření v této oblasti i ostatní pracoviště společnosti Silnice LK a. s., kde 
nebylo nalezeno žádné jiné pochybení.  

 

 

 
 
  


